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Til  NFMF-medlemmene  

 
Trondheim 14. februar 2023 

ÅRSMØTEREFERAT 2023 

Tid / Sted: Mandag 6. februar 2023 kl. 12:05-13:00, Scandic Hell, Værnes, samt digitalt på Teams. 
 

Saksliste: 

1. Valg av møteleder og referent 
2. Opptelling av stemmeberettigede inkl. godkjenning av fullmakter 
3. Godkjenning av innkalling 
4. Årsberetning 2022  
5. Regnskap for 2022 – til godkjenning 
6. Revidert budsjett for 2023 (til godkjenning), ordinært budsjett for 2024 (til godkjenning) og ordinært 

budsjett for 2025 (til orientering)  
7. Valg  
8. Noen aktuelle saker  

• MedFys 2024 og 2025  
• Digitalt årsmøte 

 

 

Sak 1 Valg av møteleder og referent 

Kirsten Bolstad ble foreslått valgt til møteleder, Marit Funderud ble foreslått valgt til referent og 
Daniel ble foreslått valgt til digital møteleder. Godkjent ved akklamasjon 

Sak 2 Opptelling av stemmeberettigede og godkjenning av fullmakter 

41 stemmeberettigede møte opp. 2 stemmeberettigede deltok digitalt. 

Sak 3 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent ved akklamasjon 

Sak 4 Årsberetning 

Kirsten Bolstad trakk frem utvalgte deler av årsberetningen. Årsberetningen ble godkjent ved 
akklamasjon. 

Sak 5 Regnskap for 2022 

Regnskap og balanse samt revisors beretning for regnskapsåret 2022 ble lagt fra av Kristine Perander. 
Regnskapet for 2022 ble godkjent ved akklamasjon. 

Sak 6 Budsjett for 2023-2025 

Norsk Forening for Medisinsk Fysikk 
         Norwegian Association of Medical Physics 
Postboks 70, 1332 Østerås 
URL:    www.nfmf.org 
E-post: post@nfmf.org  
    
Org.nr. 981 402 154 

Stiftet 1976 

http://www.nfmf.org/
mailto:post@nfmf.org
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Kristine Perander presenterte revidert budsjett for regnskapsåret 2023 og budsjett for 
regnskapsårene 2024 og 2025. Revidert budsjett for 2023 og ordinært budsjett for 2024 ble godkjent 
ved akklamasjon. 

Sak 7 Valg 

Valgkomiteen har bestått av David Byberg og Bente Konst. Kirsten Bolstad ledet valget og forslagene 
fra valgkomiteen ble godkjent ved akklamasjon. 

De som går ut av verv er: 

Daniel Aadnevik (styret), Endre Grøvik (utdanningsrådet) og David Byberg (valgkomité) 

Etter valget er verv i NFMF for 2023/2024: 

Styret: 

Leder Kirsten Bolstad (valgt for 1 år) 
Styremedlem Anette Guleng (ikke på valg) 
 Caroline Stokke (ikke på valg) 
 Kristine Perander (valgt for 2 år) 
 Alise Larsen (valgt for 2 år) 

 Fagkomité: 

Leder Ana Maria Acosta-Roa (valgt for 2 år) 
Medlemmer Kristin Jensen (valgt for 2 år) 
 Anna Karlberg (ikke på valg) 
 Solveig Hammonds (ikke på valg) 

Utdanningsråd: 

Leder Ingrid Boland (Ny leder for 1 år) 
Medlemmer Turi Danielsen (valgt for 2 år) 
 Ellen Wasbø (ikke på valg) 
 Maria Tunset Grinde (valgt for 2 år) 
 Marit Funderud (valgt for 2 år) 

Bedømmelsesråd: 

Leder Veronika Tømmerås (valgt for 2 år) 
Medlemmer Kari Helland (ikke på valg) 
 Johan Søbstad (ikke på valg) 

Valgkomité: 

Bente Konst (ikke på valg) 
Børge Sæter (valgt for 2 år) 

Revisor: 

Tor Arne Vestad    (ikke på valg) 

Profilering – Facebook: Vervet utgår da det håndteres av webredaktør, ingen ble valgt  
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Sak 8 Noen aktuelle saker 

Medfys 2024 og 2025:  

 Evaluering Hurdalssjøen MedFys 2022: Det har kommet blandede tilbakemeldinger på 
Hurdalssjøen som konferanselokasjon. Deltagere er generelt sett positive, mens 
arrangements- og fagkomiteen har opplevd utfordringer. Service ved hotellet er ikke like 
god som vi er vant med fra Kvitfjell, og det er dårlig kollektivforbindelse i helger. 

 Basert på tilbakemelding fra deltagere, arrangører og ledere, er det generelt sett positiv 
stemning for å arrangere MedFys ved en fast lokasjon. En langtidsavtale vil kunne gi 
reduserte kostnader, og et fast sted vil gi mer forutsigbarhet. Mini-MedFys kan derimot 
gjerne rullere, og det er ønskelig å lage en plan for fremtidige lokasjoner. 

 Valg av PCO til MedFys 2024 og 2025. Styret sendte ut forespørsel om pristilbud fra 3 
ulike firma: Amex, Apriil og CIC. Mottok tilbud fra Amex og Apriil. Etter en grundig 
gjennomgang har styret valgt Apriil Congress AS v/ Harald Riisnæs som Professional 
Congress Organizer for MedFys 2024 og 2025 pga lavere og mer forutsigbar pris.  

 Planlegging av ny lokasjon i gang (ca 1 times radius fra Gardermoen) 

 Styret ønsker innspill til medlemmer av arr.kom for MedFys 2024 (totalt 3 personer) 

Det kom et innspill om at hvis man skal rullere på lokasjon av Mini-Medfys må man huske på at 
folk må kunne komme seg til og tilbake på en dag, og at det for mange er lettere å komme til 
Gardermoen. 

Digitalt årsmøte: 

 Skal vi løsrive årsmøtet fra MedFys og Mini-Medfys? Burde årsmøtet arrangeres rent 
fysisk, hel-digitalt eller hybrid? 

Det kom flere innspill fra salen. Et argument som taler for å arrangere årsmøtet digitalt er at alle 
lettere kan delta, spesielt når det er adgangsbegrensning på Mini-Medfys. Flere var positive til 
hybrid-møte, det er viktig at alle har mulighet til å delta. Samtidig som at man kanskje får bedre 
diskusjoner med fysisk møte.  

Det kom et spørsmål fra salen om hvorfor Mini-Medfys var adgangsbegrenset. Kirsten Bolstad 
svarte at det henger igjen fra når Mini-medfys var betalt i sin helhet av NFMF og var gratis for 
deltagerne å delta. I praksis hadde alle årets deltagere fått plass selv om det ble flere påmeldte 
enn 50. Når man skal arrangere et slik møte må man ha et estimat på hvor mange som kommer 
mtp størrelsen på møterom.  

 

Etter innspill fra salen ble det tatt en runde med kort presentasjon av alle som skal ha verv i NFMF i 
2023/2024.  

Kirsten Bolstad reklamerte kort for NACP på Island og takket fag- og arrangementskomitéen for arbeidet 
med mini-MedFys. 


